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Kommunstyrelsen 
 

2013-06-04 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

Plats och tid Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9 i Ljungby, kl. 08.00 – 15.00 

Beslutande Ann-Charlotte Wiesel (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Anne Karlsson (S) 

Krister Lundin (M) 

Jessica Lyckvall (M) (inte § 111) 

Lars-Erik Karlsson (C) 

Lars Solling (FP) 

Christer Henriksson (KD) 

Kjell Jormfeldt (MP) 

Conny Simonsson (S) 

Pia Johansson (S) (inte § 107 pga jäv) 

Stefan Fredriksson (S) 

Emma Johansson (S) 

Kerstin Wiréhn (V) 

Roland Johansson (ALT) 

Alf Johansson (KB) ersättare för Pia Johansson § 107  
Ej tjänstgörande 
ersättare 

 

Övriga deltagande 

Alf Johansson (KB) 

Roland Eiman, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, sekreterare 

Ing-Marie Byström, kultur- och fritidschef, §§ 105, 107, 127 

Magnus Johansson, ekonomichef, § 105 

Bernt Gudmundsson, vik. anläggningschef, § 107 

Eva-Gun Berglund, barn- och utbildningschef, §§ 108, 127 

Marie Steneland, avdelningschef BUN, §§ 108, 127 

Hans-Jörgen Holmberg, fastighetsintendent, §§ 111-112 

Per-Olov Almqvist, exploateringschef, § 113 

Carina Axelsson, miljöstrateg, §§ 114-115 

Pia Davidsson, VA- och renhållningschef, § 114 

CarlFredrik Ledin, upphandlare, § 114 

Ottar Warelius, upphandlare, § 114 

Ulla Gunnarsson, planhandläggare, §§ 120-122 

Sonja Edén, planeringschef, §§ 123-125 

Jan Bernhardsson, teknisk chef, § 127 

Bo Dalesjö, controller, § 127 

Thomas Hultqvist, miljöinspektör, § 128 
 
Justerare Stefan Fredriksson 

Justeringens  

plats och tid Kansliavdelningen den 10 juni 2013 kl. 8.00 

 

  
 

Paragrafer 103-130 

Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 
 

  

Ordförande Ann-Charlotte Wiesel 
 

  

Justerare Stefan Fredriksson 
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ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby kommuns anslagstavla. 

 

 

Styrelse Kommunstyrelsen 

 

Sammanträdesdatum 4 juni 2013 

Överklagningstid 11 juni-2 juli 2013 

Anslaget nedtaget 3 juli 2013 
Förvaringsplats 

för protokollet Kansliavdelningen 

 
  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ledamöter Ersättare 
När- 

varo 

 § 105  § 108  §  

Ja Nej Ja Nej Ja Nej 
 
Ann-Charlotte Wiesel (M)   X  X    

 
Carina Bengtsson (C)   X   X   

 
Anne Karlsson (S)   X  X    

 
Krister Lundin (M)   X  X    

 
Jessica Lyckvall (M)   X  X    

Lars-Erik Karlsson (C)     X   X   

 
Lars Solling (FP)   X  X    

 
Christer Henriksson (KD)    X  X   

 
Kjell Jormfeldt (MP)    X X    

 
Conny Simonsson (S)   X  X    

 
Pia Johansson (S)   X  X    

 
Stefan Fredriksson (S)   X  X    

 
Emma Johansson (S)   X  X    

 
Kerstin Wiréhn (V)    X X    

 
Roland Johansson (ALT)    X X    

   11  4 12 3   
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Ks § 103.      

 

Fastställande av dagordning 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att extraärendet Förstärk samarbetet mellan 

socialförvaltningen och polisen - svar på motion, behandlas under dagens 

sammanträde. 

 

Ärendet 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om extraärendet Förstärk samarbetet 

mellan socialförvaltningen och polisen - svar på motion, kan behandlas under 

dagens sammanträde. 

 



LJUNGBY KOMMUN Sammanträdesprotokoll 5(37) 

Kommunstyrelsen 
 

2013-06-04 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

Ks § 104.  KS2011/0630 701 

 

Förstärk samarbetet mellan socialförvaltningen och polisen 
Svar på motion 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

 

Ärendet 
I en motion från december 2011 skriver Janewert Johansson för 

Socialdemokraterna att i Eslövs kommun är en socialsekreterare placerad hos 

polisen i Eslöv. Detta innebär att ungdomsbrottslighet nästan omgående kommer 

till socialsekreterarnas kännedom och åtgärder kan sättas in på ett tidigt stadium. 

Arbetssättet har visat sig vara framgångsrikt och därför föreslår motionären att 

socialnämnden undersöker möjligheten att inrätta samma funktion i Ljungby 

kommun. 

 

Socialförvaltningen redogör den 15 maj 2013 för att det redan i nuläget finns ett 

pågående regeringsuppdrag för att minska ungdomsbrottsligheten med arbete 

kring sociala insatsgrupper. I Växjö och Karlskrona bedrivs detta arbete 

framgångsrikt. För att utveckla samverkan har socialförvaltningen och 

närpolisen anmält intresse för att starta upp arbete med sociala insatsgrupper. 

Socialtjänsten ansvarar för att bedöma om social insatsgrupp ska erbjudas eller 

inte, samtycke krävs och att åtgärdsplan tas fram. Polisen kan bidra med att 

rapportera om den unge misstänks för nya brott, bevaka och informera om den 

unge umgås med personer som denne enligt åtgärdsplan inte ska med mera. 

 

Socialförvaltningen skriver att information kring arbetsmetoden och uppdraget 

kommer att ske i början av juni. Därefter kan lokalt arbete påbörjas och 

struktureras. Arbetet bedrivs inom befintlig budgetram, inom 

barn/ungdomsbehandlingssektionen. 

 

Beredning 

Socialnämnden beslutar den 29 maj 2013 att översända förvaltningens svar till 

kommunstyrelsen. Socialnämnden föreslår att motionen anses besvarad. 

 

Yrkanden 

Anne Karlsson (S) yrkar bifall till motionen.
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Ks § 105.  Ks2013/0247 041   

 

Budget 2014 och plan 2015-2018 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om budget 2014 och 

plan 2015-2018 enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Ärendet 

Budgetberedningen lämnar förslag till budget 2014 och plan 2015-2018.  

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 28 maj 2013 att kommunstyrelsen föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar om budget 2014 och plan 2015-2018 enligt 

budgetberedningens förslag. 

 

Yrkanden 

Kerstin Wiréhn (V) yrkar att ärendet återremitteras då socialnämnden ännu inte 

har behandlat budgeten för 2014. ”Vi vet därför inte vilka konsekvenser 

budgeten får i verksamheten, om vi uppfyller de lagstadgade kraven, med 

mera.”  Kjell Jormfeldt (MP) och Roland Johansson (ALT) bifaller Wiréhns 

yrkande om återremiss. 

 

Kerstin Wiréhn (V) yrkar i andra hand att förslaget i driftbudgeten att utöka 

lean-tjänsten från halvtid till heltid tas bort, att lean-arbetet fortsätter att bedrivas 

på nuvarande nivå och att en utvärdering av lean-arbetet görs innan kommunen 

går vidare.  

 

Kjell Jormfeldt (MP) yrkar att 4 mkr läggs till investeringsbudgeten till 

ombyggnad av de byggnader på Sickinge ridskola som måste renoveras på 

grund av bestämmelser om djurskydd. 

 

Anne Karlsson (S) yrkar följande: 

Socialdemokraterna är inne på samma linje som det lagda förslaget för 

investeringsbudget, men vi har sett över driftbudgeten och lämnar följande 

förslag till besparing: 

 Gemensam fastighetsförvaltning (2 mkr) 

 Minska övertiden (3,8 mkr) 

 Se över semesterlöneskulden (1 mkr) 

 Ta bort vårdnadsbidraget (400 tkr) 

 Ett fullmäktigesammanträde färre om året (30 tkr) 

 Ta bort förslaget om utökad lean-tjänst (250 tkr) 
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Öka intäkterna med 1 mkr genom bättre hälso- och sjukvårdsavtal med 

landstinget (hemsjukvårdsinsatser). 

 

Anne Karlsson (S) yrkar att Socialdemokraternas budgetförslag är 8,8 mkr 

starkare än budgetberedningens förslag och att det finns utrymme för en buffert 

på 5 mkr. Det finansiella målet skulle uppgå till 0,7. 

 

Sammanträdet ajourneras 9.30-9.55 

 

Beslutsordning 

A. Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska återremitteras enligt 

Kerstin Wiréhns (V) med flera yrkande eller om det ska avgöras idag. 

Ordföranden finner att ärendet ska avgöras idag.  

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för att 

avgöra ärendet idag och nej-röst för att återremittera ärendet. Omröstningen 

resulterar i 11 ja-röster och 4 nej-röster. Kommunstyrelsen har därmed beslutat 

att ärendet ska avgöras idag.  

 

B. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att lägga till 4 mkr i 

investeringsbudgeten till renovering i Sickinge enligt Kjell Jormfeldts (MP) 

yrkande eller om de avslår yrkandet. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 

avslår yrkandet.  

 

C. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att lägga 

Socialdemokraternas förslag till alliansbudgeten. 

 

Carina Bengtsson (C) säger att alliansen lägger till följande förslag från 

Socialdemokraterna:   

 Gemensam fastighetsförvaltning (2 mkr) 

 Minska övertiden (3,8 mkr) 

 Se över semesterlöneskulden (1 mkr) 

 Ta bort vårdnadsbidraget (400 tkr) 

 Ett fullmäktigesammanträde färre om året (30 tkr) 

 Ta bort förslaget om utökad lean-tjänst (250 tkr) 

Samt att öka intäkterna med 1 mkr genom bättre hälso- och sjukvårdsavtal med 

landstinget (hemsjukvårdsinsatser). 

 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att lägga Socialdemokraternas 

förslag till alliansbudgeten och att kommunstyrelsen överlämnar en förstärkt 

budget 2014 till fullmäktige för beslut. 

 

 

Christer Henriksson (KD) deltar inte i beslutet. 
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Ks § 106.  KS2013/0260 107   

 

Försäljning av Aggregatet 1 i Ljungby, avtal om överlåtelse 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner överlåtelseavtalet 

daterat den 28 maj 2013 och köpeavtal av inventarier daterat den 28 maj 2013. 

 

Ärendet överlämnas till kommunfullmäktige för godkännande. 

 

Efter fullmäktiges godkännande ges bolagets firmatecknare uppdrag att 

underteckna avtalen. 

 

Ärendet 
Ljungby Utveckling AB (LUAB) avser att sälja fastigheten Aggregatet 1 med 

tillhörande inventarier till Jonsson Almqvist Invest AB, enligt hyresavtal den 20 

oktober 2006.  

 

Under Ljungby Utveckling ABs styrelsemöte den 26 februari 2013 § 6 fick 

verkställande direktören i uppdrag att upprätta ett förslag till överlåtelseavtal 

avseende fastigheten Aggregatet 1 i Ljungby (Spectra).  

 

Ägardirektiven för Ljungby Holding AB anger att kommunfullmäktiges 

godkännande ska inhämtas vid större försäljningar.  

 

Beredning 

Styrelsen för Ljungby Utveckling AB godkänner den 28 maj 2013 

överlåtelseavtalet daterat den 28 maj 2013 och köpeavtal av inventarier daterat 

den 28 maj 2013. 

 

Ärendet överlämnas till kommunfullmäktige för godkännande. 

 

Efter fullmäktiges godkännande ges bolagets firmatecknare i uppdrag att 

underteckna avtalen. 

 

Yrkanden 

Carina Bengtsson (C) yrkar att kommunfullmäktige godkänner att Ljungby 

Utveckling AB säljer fastigheten Aggregatet 1 med tillhörande inventarier till 

Jonsson Almqvist Invest AB enligt det överlåtelseavtal och det köpeavtal som 

styrelsen för LUAB godkände den 28 maj 2013. Roland Johansson (ALT) och 

Christer Henriksson (KD) yrkar bifall till Bengtssons (C) yrkande. 
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Krister Lundin (M) yrkar att kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att inte anta 

anbudet som är lagt av Jonsson Almqvist Invest AB. Kerstin Wiréhn (V) yrkar 

bifall till Lundins (M) yrkande. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige 

godkänner att Ljungby Utveckling AB säljer fastigheten Aggregatet 1 med 

tillhörande inventarier till Jonsson Almqvist Invest AB enligt Bengtssons (C) 

med flera yrkande eller om fullmäktige beslutar att inte anta anbudet som är lagt 

av Jonsson Almqvist Invest AB enligt Lundins(M) med flera yrkande.  

 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att föreslå att 

kommunfullmäktige godkänner att Ljungby Utveckling AB säljer fastigheten 

Aggregatet 1 med tillhörande inventarier till Jonsson Almqvist Invest AB enligt 

det överlåtelseavtal och det köpeavtal som styrelsen för LUAB godkände den 28 

maj 2013. 

  

 

Kjell Jormfeldt (MP) deltar inte i beslutet. 

 

Jäv 

Pia Johansson (S) deltar inte i behandlingen av ärendet. 

 

Reservation 

Krister Lundin (M) reserverar sig till förmån för sitt eget yrkande.
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Ks § 107.  AVT2008/0169 826   

 

Köp av Trojahallen 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar att Ljungby kommun 

förvärvar Trojahallen den 1 januari 2014 för 4 825 000 kronor.  

 

Finansiering sker via kommunens rörelsekapital. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige beslöt 2008-09-25 att godkänna ett femårigt avtal med 

Troja Ljungby AB om överbyggnad av uterink vid Sunnerbohov. Den totala 

investeringskostnaden uppgick till 7 500 000 kr vilket Troja-Ljungby AB 

beviljades kommunal borgen för. Ljungby kommun har hyrt anläggningen mot 

en årlig hyreskostnad på 800 000 kr exklusive moms, mellan 2009-2013.  

 

Enligt avtalet mellan Troja-Ljungby AB och Ljungby kommun ska Ljungby 

kommun förvärva Trojahallen 2014-01-01, till en kostnad av 4 825 000 kr. 

Beloppet baserades på kostnadskalkyl som bifogats med avtalet, och beloppet 

understiger restvärdet på tillgångarna 500 000 kr. Ljungby kommun har avsatt 

medel för förvärvandet. Troja-Ljungby AB ska av Ljungby kommun ersättas 

fullt ut för dess investeringar och nerlagda kostnader.  

 

Som alternativ finns i avtalet möjligheten att utnyttja leverantörens 

återköpsgaranti, som innebär 20 % av ordervärdet t o m 2013-12-31. Övriga 

delar av den totala investeringen, såsom omklädningsrum, luftavfuktning, 

markarbeten, belysning, läktare, ismaskin, inredning etc, ingår inte i någon 

återköpsgaranti, utan ska förvärvas enligt ovan. 

 

Vid möte 2013-03-26 mellan kultur- och fritidsförvaltningens tjänstemän 

vikarierande fritidsintendent Gunlög Lindell och tf anläggningschef Bernt 

Gudmundsson och Mikael Larsson, Troja-Ljungby AB framkom följande: 

Ordervärdet för hallen var 377 000 Euro, vilket innebär att återköpsvärdet är 75 

400 Euro till kurs som gäller vid återköpet, för närvarande motsvarande ca 630 

000 kr. (Restvärdet på den del som inräknats i ordervärdet, själva hallen, 

motsvarar ca 2 600 000 kr enligt Mikael Larsson.) 

 

Om Ljungby kommun överväger att utnyttja återköpsgarantin bör man avisera 

detta snarast till Troja-Ljungby AB, eftersom de har ett avtal med leverantören 

där det framgår att en sådan avisering ska lämnas till leverantören senast 6 

månader innan återköpet. Enligt Mikael Larsson ingår nedmontering och 

bortforsling av hallen i återköpsgarantin. 
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Om Ljungby kommun väljer att utnyttja återköpsgarantin, ska Ljungby 

kommun, enligt avtalet, också ersätta Troja-Ljungby AB fullt ut för dess 

investeringar och nedlagda kostnader. Enligt Mikael innebär detta just den 

specificerade summan om 4 825 000 kr, några andra investeringar eller 

kostnader är inte aktuella. Avtalet upphör vid förvärvet, dock ska Ljungby 

kommun, enligt avtalet, även efter upphörandet se till att IF Troja-Ljungby 

erbjuds ändamålsenliga träningsförutsättningar för sin verksamhet.   

 

Kultur- och fritidsförvaltningen anser att Trojahallen fyller ett stort behov, 

nyttjas väl och fungerar bra. Den ger möjlighet till att hyra ut mer istid. 

Fungerande matchhall för spel upp till U15. Tältet är av mycket god kvalitet, 

och enligt tillverkaren håller det i 20-30 år. Den har bra is och väl fungerande 

ventilation. Hallen är oisolerad, vilket medför en högre energikostnad än om den 

hade varit isolerad, samt att den upplevs kall under vintern. Till nackdelarna hör 

också att ljudvolymen är hög, vilket man försökt att avhjälpa med textilier. Ska 

seniormatcher spelas där, behöver sargen bytas. Pisten är gammal och inte i 

fullgott skick och är svår att måla. Om man väljer att ta ner tältet, är efterfrågan 

av istid större än vad som kan erbjudas. 

 

De båda alternativen är: 

1. Att förvärva anläggningen komplett, såsom den är idag, för 4 825 000 kr från 

Troja Ljungby AB, äga istället för att hyra. Drift och underhåll sköts som 

tidigare av Ljungby kommun.  

 

2. Att utnyttja återköpsgarantin, och få ca 630 000 kr (förändras beroende på 

kurs) från leverantören som monterar ner och forslar bort hallen. Ljungby 

kommun betalar Troja Ljungby AB dess investeringar och nedlagda kostnader 

med 4 825 000 kr. 

 

Beredning 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår att kommunstyrelsen beslutar att förvärva 

Trojahallen enligt avtal för överenskommen summa. 

 

Kommunledningsförvaltningen skriver i ett yttrande den 29 maj 2013 att avtalet 

med Troja Ljungby AB angående Trojahallen har i kommunens redovisning 

hanterats som en finansiell leasing. Det innebär att anläggningen redan är 

bokförd som en investering samt som en skuld mot Troja Ljungby AB. De 

löpande hyresbetalningarna har bokförts som ränta och amortering av skulden. 

Om Trojahellen övertas av kommunen medför detta enbart att skulden 

slutamorteras. 

 

Förslag till beslut 

Kommunledningsförvaltningen föreslår den 29 maj 2013 att Ljungby kommun 

förvärvar Trojahallen den 1 januari 2014 för 4 825 000 kronor. Finansiering sker 

via kommunens rörelsekapital. 
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Ks § 108.  KS2013/0230 634 

 

Beslut om att ta bort vårdnadsbidraget 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar att ta bort vårdnadsbidraget 

den 1 juli 2013.  

 

Ärendet 
Vårdnadsbidraget infördes den 1 januari 2009, efter beslut om budget för 2009 i 

fullmäktige den 17 juni 2008. 

 

Barn- och utbildningsnämnden har sett över organisationen för att anpassa 

budgeten 2013 med 5 mkr. Den 22 april 2013 beslutade nämnden om ett antal 

besparingsåtgärder, bland annat föreslår de att vårdnadsbidraget tas bort. 

 

Beredning 

Kommunfullmäktige beslutar den 28 maj 2013 att ärendet ska återremitteras för 

att ta fram ett bättre beslutsunderlag. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör den 31 maj 2013 för ekonomin 

kring vårdnadsbidrag i Ljungby kommun. I budget 2009 tillfördes barn- och 

utbildningsförvaltningen 400 tkr för vårdnadsbidrag. Förvaltningen har betalat 

ut vårdnadsbidrag för mellan 723 tkr och 810 tkr varje år sedan år 2009. För år 

2013 beräknas kostnaden bli 801 tkr och för år 2014 213 tkr. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen redovisar även vilka kostnader barn i 

förskola genererar och vilka skatteintäkter en förvärvsarbetande förälder 

genererar. 

 

Yrkanden 

Anne Karlsson (S), Roland Johansson (ALT), Conny Simonson (S), Kjell 

Jormfeldt (MP), Kerstin Wiréhn (V), Lars Solling (FP) och Pia Johansson (S), 

Emma Johansson (S) och Stefan Fredriksson (S) yrkar att vårdnadsbidraget tas 

bort från och med den 1 juli 2013. 

 

Christer Henriksson (KD) och Carina Bengtsson (C) yrkar att vårdnadsbidraget 

ska vara kvar. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar kommunstyrelsen om de föreslår fullmäktige att 

vårdnadsbidraget ska tas bort eller om vårdnadsbidraget ska vara kvar och finner 

att kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att vårdnadsbidraget ska tas bort.  
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Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande omröstningsordning: ja-röst för 

att ta bort vårdnadsbidraget och nej-röst för att behålla vårdnadsbidraget. 

Omröstningen resulterar i 12 ja-röster och 3 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå fullmäktige att ta bort vårdnadsbidraget.  
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Ks § 109.  Ks2013/0003 101   

 

 

Komplettering till arvodesreglementet angående ersättning för 
förlorad arbetsförtjänst 
Svar på motion 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen och 

beslutar att följande text läggs till 8 § Arvodesreglementet: 

 

Grund för rätten till ersättning för förlorad arbetsinkomst är att den 

förtroendevalde rent faktiskt har förlorat arbetsinkomst. Pensionärer och 

studerande kan ej komma i fråga för denna form av ersättning. 

 

Ärendet 
Björn Gullander (V) har för Vänsterpartiet lämnat in en motion den 2 januari 

2013 angående regler i arvodesreglementet för ersättning för förlorad 

arbetsinkomst. Gullander (V) konstaterar att det saknas begränsning i reglerna 

när det gäller ålder och pension och föreslår därför att det skrivs in i 

arvodesreglementet att pensionärer inte kan få ersättning för förlorad 

arbetsförtjänst. 

 

Björn Gullander (V) föreslår också att en lämplig skrivning i reglementet kan 

vara att använda samma formulering som Landstinget Kronoberg använder i sitt 

reglemente. Den lyder: 

 

”Grund för rätten till ersättning (för förlorad arbetsinkomst) är att den 

förtroendevalde rent faktiskt har förlorat arbetsinkomst. Pensionärer och 

studerande kan ej komma ifråga för denna form av ersättning.” 

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 28 maj 2013 att kommunstyrelsen föreslår att 

kommunfullmäktige bifaller motionen och beslutar att följande text läggs till 8 § 

Arvodesreglementet: 

 

Grund för rätten till ersättning för förlorad arbetsinkomst är att den 

förtroendevalde rent faktiskt har förlorat arbetsinkomst. Pensionärer och 

studerande kan ej komma i fråga för denna form av ersättning. 

 

Yrkanden 

Kerstin Wirehn yrkar bifall till motionen.
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Ks § 110.  Ks2012/0530 101   

 

Ta bort årsarvodet för förste vice ordförandena i nämnderna 
Svar på motion 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige avslår motionen med hänvisning till 

att de kostnader som försvinner istället ersätts med andra kostnader och att 

endast en kort tid av mandatperioden kvarstår.  

 

Ärendet 
Roland Johansson och Maida Dzanic har för Alternativet lämnat in en motion 

den 11 december 2012 om arvode till förste vice ordföranden i nämnderna. 

Johansson och Dzanic yrkar att den fasta ersättningen upphör och att vanligt 

arvode utgår till förste vice ordföranden i samtliga nämnder i Ljungby kommun. 

 

I förste vice ordförandes årsarvode ingår ersättning för bland annat följande 

arbetsuppgifter: 

 Beredning inför sammanträden 

 Leda sammanträden vid ordförandes frånvaro  

 Justera protokoll. 

 Delta i interna presidiekonferenser.  

 Inläsning av handlingar.  

 

Om årsarvodet för förste vice ordföranden tas bort, utgår istället de arvoden som 

ordinarie ledamöter har rätt till, enligt arvodesreglementet. Besparingen skulle 

bli mellan 1 224 kr per år i kultur- och fritidsnämnden och 19 324 kr per år i 

Barn- och utbildningsnämnden. Totalt skulle 43 468 kr sparas in per år i de fyra 

nämnderna. 

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 28 maj 2013 att kommunstyrelsen föreslår att 

fullmäktige avslår motionen med hänvisning till att de kostnader som försvinner 

istället ersätts med andra kostnader och att endast en kort tid av mandatperioden 

kvarstår.  
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Ks § 111.  KS2012/0512 293   

 

Godkännande av program för ombyggnation av Brunnsgården 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna programfasen enligt upprättade 

programhandlingar och uppdrar till tekniska förvaltningen att fortsätta med 

projekteringsfasen, ta fram förfrågningsunderlag och ta in anbud.  

 

Till bilaga nummer 6 görs ett tillägg om 300 tkr för larm och 1 000 tkr för 

inventarier. 

 

Ärendet 
Lägenheterna på Brunnsgården, som byggdes under 1980-talet, uppfyller inte 

dagens krav på arbetsmiljö och boendestandard. Omvårdnadsbehovet hos 

dagens boende är idag mer omfattande än det var då och detta kräver bland 

annat större hygienutrymmen.  

 

Renovering av Brunnsgården planeras när Åsikten är i drift och de boende på 

Brunnsgården flyttat ut. De boende kommer att erbjudas lägenhet på Åsikten. 

Efter ombyggnationen kommer antalet lägenheter på Brunnsgården att minska 

från 48 stycken till 36 beroende på att större yta krävs för varje lägenhet. 

 

Stor vikt ska vid renoveringen läggas på utformning av ändamålsenliga 

hygienrum, så att boende ges förutsättningar att klara sig själva så långt det är 

möjligt. Två personer ska samtidigt få plats att hjälpa den boende. 

Socialstyrelsen har påpekat att det saknas kokmöjligheter i lägenheterna, efter 

renoveringen ska varje lägenhet ge möjlighet att tillaga en enklare måltid.  

 

Det ombyggda boendet ska vara moderna lägenheter som ska klara framtidens 

omsorg och vård av personer med stora omsorgsbehov. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen beslutar att 

godkänna programfasen enligt upprättade programhandlingar och uppdrar till 

tekniska förvaltningen att fortsätta med projekteringsfasen, ta fram 

förfrågningsunderlag och ta in anbud.  

 

Till bilaga nummer 6 görs ett tillägg om 300 tkr för larm och 1 000 tkr för 

inventarier. 

 

Yrkanden 

Conny Simonsson (S) yrkar bifall till tekniska utskottets förslag till beslut. 
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Ks § 112.  KS2013/0239 290   

 

Upphandling av rivning av Astradskolans gamla gymnastikhall 
samt återställning med bl a parkeringsplats 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att tekniska förvaltningen får i uppdrag att utföra 

anbudsinfordran för en totalentreprenad. 

 

Rivningsarbetet planeras vara klart till årsskiftet 2013-2014. Återställning 

färdigställs under våren 2014. 

 

Ärendet 
Tekniska utskottet har gett förvaltningen i uppdrag att riva den gamla 

gymnastikbyggnaden vid Astradskolan och återställa ytan med parkeringsplats 

med mera. 

 

Avsikten med rivningen är att Astradskolan ska få bättre parkeringsytor. Den 

gamla gymnastikhallen används inte längre sedan en sporthall byggdes i 

anslutning till skolan. Arbetet beräknas vara klart under våren 2014. 

 

Tekniska förvaltningen skriver den 14 maj 2013 att anbudsinfordran avses att 

utföras som totalentreprenad för rivnings- och markarbeten. Utvärdering sker 

utifrån pris. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen beslutar att 

tekniska förvaltningen får i uppdrag att utföra anbudsinfordran för en 

totalentreprenad. 

 

Rivningsarbetet planeras vara klart till årsskiftet 2013-2014. Återställning 

färdigställs under våren 2014. 
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Ks § 113.  KS2013/0237 250   

 

Genomförandeavtal för fastigheten Violen 15 i Ljungby kommun  
 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner det preliminärt upprättade genomförandeavtalet 

med Ica Fastigheter AB. 

 

Byggstart planeras till den 1 april 2014 och arbetena ska vara klara den 30 

november 2014. 

 

Ärendet 

Tekniska förvaltningen har upprättat ett avtal med Ica Fastigheter AB för att 

säkerställa genomförandet av förslaget till ”detaljplan för kvarteret Violen med 

flera” i Ljungby kommun. Avtalet är giltigt under förutsättning att 

kommunstyrelsen godkänner det och att detaljplanen blir antagen i huvudsakliga 

delar och vinner laga kraft.  

 

Ica Fastigheter AB överlåter genom avtalet till kommunen ett område om ca 75 

m2 av fastigheten Violen 15 i Ljungby kommun. Kommunen överlåter till 

bolaget en del av områdena av fastigheterna Ljungby 14:8, 7:152, 7:114, cirka 

1 121 m2.  Bolaget ska betala mellangift med anledning av markbytet till en 

kostnad av 99 400 kr till kommunen på tillträdesdagen, en månad efter att 

avtalet blivit giltigt.  

 

Markbytet ska genomföras som fastighetsreglering. En cirkulationsplats 

kommer att anläggas vid anslutningen på Ågårdsvägen/Fogdegatan. Bolaget ska 

bekosta ¾ av byggnationen av cirkulationsplatsen med dess anordningar samt 

lastzon på Drottninggatan, dock högst 3 200 000 kronor. 

 

Till förmån för Ljungby Energinät AB upplåtes rätt att dra fram och för all 

framtid bibehålla underjordisk starkströmsledning. Området ska säkerställas 

med ledningsrätt. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen godkänner det 

preliminärt upprättade genomförandeavtalet med Ica Fastigheter AB. 

 

Byggstart planeras till den 1 april 2014 och arbetena ska vara klara den 30 

november 2014. 
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Ks § 114.  KS2013/0235 400   

 

Upphandling av biogasfordon 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att i upphandling av sophämtning kräva gasfordon, 

och att lämpliga bilar i kommunens egen fordonsflotta byts ut till gasfordon. Allt 

i enlighet med kommunens fordonsplan. 

 

Förutsättningen för upphandlingen är ett en gasmack är etablerad i Ljungby 

senast den 1 oktober 2014. 

 

Ärendet 

Miljö- och byggförvaltningen skriver den 13 maj 2013 att det länge i Ljungby 

kommun funnits en önskan om biogasmack med strategisk placering vid E4:an. 

För att en etablering ska vara möjlig behöver Ljungby kommun gå först och i 

sina upphandlingar kräva gasfordon. En övergång till fossilfria bränslen är 

nödvändig för den fortsatta samhällsutvecklingen, och ett steg i riktningen mot 

Europas grönaste region. 

 

Genom att besluta att Ljungby kommun ska köpa in gasfordon och handla upp 

sophämtning med gasfordon kommer kommunen ett stort steg närmare 

minskningar av koldioxidutsläpp som vi åtagit oss. Mål för 

koldioxidminskningar finns både nationella, regionala och i EU. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 kommunstyrelsen att besluta att i 

upphandling av sophämtning kräva gasfordon, och att lämpliga bilar i 

kommunens egen fordonsflotta byts ut till gasfordon. Allt i enlighet med 

kommunens fordonsplan. 

 

Förutsättningen för upphandlingen är ett en gasmack är etablerad i Ljungby 

senast den 1 oktober 2014. 
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Ks § 115.  Ks2013/251 400 

 

Begäran om medel för miljökalender 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att använda sitt anslag för oförutsedda utgifter till 

genomförande av miljömånad under hösten 2013 och utgivande av 

miljökalender i december 2013, till en total kostnad på 85 000 kr. 

 

Ärendet 
Miljö- och byggförvaltningen skriver den 24 maj 2013 att kommunstyrelsen har 

beslutat att en miljökalender ska ges ut till alla hushåll i Ljungby kommun, som 

en del av borgmästaravtalets åtgärdsplan för hållbar energi. 

 

Miljökalendern kommer bland annat att innehålla information om 

borgmästaravtalet och kommunens miljöarbete, sorteringsinstruktioner för avfall 

och öppettider för Bredemads återvinningscentral och allmän 

kommuninformation. 

 

I september-oktober 2013 kommer kommunen att arrangera en miljömånad med 

föreläsningar och olika evenemang inom miljö, trafik och  

 

För att kunna genomföra projekten krävs finansiering från kommunstyrelsen 

med 85 000 kr, skriver miljö- och byggförvaltningen.   

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 28 maj 2013 att kommunstyrelsen beslutar att 

använda sitt anslag för oförutsedda utgifter till genomförande av miljömånad 

under hösten 2013 och utgivande av miljökalender i december 2013, till en total 

kostnad på 85 000 kr. 
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Ks § 116.  KS2013/0255 024   

 

Bestämmelser för pensioner till förtroendevalda 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige antar Bestämmelser för pensioner till 

förtroendevalda enligt kommunledningsförvaltningens förslag daterat 2013-05-

22.  

 

Fullmäktige föreslås också besluta att arvodesreglementet revideras i enlighet 

med detta beslut. 

 

Ärendet 
Ljungby kommuns hantering av pensionsärenden gällande förtroendevalda 

behöver revideras, detta skriver kommunledningsförvaltningen den 22 maj 

2013. Dels beroende på förändringar i bestämmelserna för förtroendevalda på 

hel- och deltid dels beroende på att bestämmelser för förtroendevaldas 

ersättningar bör finnas samlade i ett och samma dokument. Som det är idag 

finns det skrivningar om förtroendevaldas pensioner i två olika dokument. Detta 

kan leda till missförstånd vid bland annat revideringar.  

 

Kommunfullmäktige har i delegeringsordningen gett kommunstyrelsen 

huvudansvaret för personal- och arbetsgivarpolitiken. Kommunstyrelsen har i 

sin tur delegerat frågan till kommunstyrelsens Personalutskott. Personalutskottet 

ansvarar bland annat för att utforma och följa arbetet med en aktiv löne-, 

personal- och arbetsgivarpolitik samt pensionsförmåner.  

 

Enligt kommunallagen har förtroendevalda lokalpolitiker laglig rätt till 

ersättning för förlorade tjänsteförmåner. Lagen från 1992 gäller endast 

fritidspolitiker och den ger utrymme för lokala tillämpningar. Med anledning av 

detta arbetade Sveriges kommuner och Landsting, SKL, fram ett regelverk för 

förtroendevalda på hel- och deltid, Bestämmelser om pension och 

avgångsersättningar för förtroendevalda”(PBF). Ljungby kommun har antagit 

PBF (Bestämmelser om pension och avgångsersättning för förtroendevalda) att 

gälla från och med 2003-01-31. 

 

Eftersom regelverken ger möjlighet till lokala tillämpningar behöver de regler 

som ska gälla för fritidspolitiker samt förtroendevalda på hel och deltid i 

Ljungby kommun fastställas. Förslag till bestämmelser för pensioner till 

förtroendevalda finns beskrivet i bilaga till denna tjänsteskrivelse. De 

bestämmelser som fastställs skrivs sedan in i Ljungby kommuns 

arvodesreglemente.  
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Beredning 

Personalutskottet föreslår den 3 juni 2013 Kommunstyrelsen att anta 

Bestämmelser för pensioner till förtroendevalda enligt bilaga.  

 

Personalutskottet föreslår också Kommunstyrelsen att bestämmelserna, efter det 

att de är antagna, skrivs in i Ljungby kommuns arvodesreglemente.  
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Ks § 117.  KS2013/0256 103   

 

Verksamhetsplan för etiska riktlinjer 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar verksamhetsplan för etiska riktlinjer. 

 

Ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har den 7 maj 2013 tagit fram en 

verksamhetsplan med syfte att vägleda förtroendevalda och anställda inom 

Ljungby kommun och de kommunala bolagen till ett gemensamt förhållningssätt 

avseende hantering av kommunal egendom, gåvor och andra förmåner. Avsikten 

är att förtroendevalda och anställda ska få bättre förutsättningar att känna igen 

de situationer som bör undvikas och därmed få vägledning till ett lämpligt 

förhållningssätt. 

 

Verksamhetsplanen är framtagen tillsammans med fackliga företrädare. 

Verksamhetsplanen behandlar bland annat hur gåvor, förmåner, kommunal 

egendom och rekrytering ska hanteras.  

 

Beredning 

Personalutskottet föreslår den 3 juni 2013 att kommunstyrelsen antar 

verksamhetsplan för etiska riktlinjer. 
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Ks § 118.  KS2013/0253 050   

 

Upphandling av ekonomisystem och personalsystem 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att Ljungby kommun deltar i den gemensamma 

upphandlingen av personalsystem och ekonomisystem i länet.  

 

Kommunstyrelsen beslutar att inför kommande budgetarbete 2015 och 2016 

avsätta resurser för implementering av nytt ekonomisystem och personalsystem. 

 

Ärendet 
Under våren 2013 fick Ljungby, som en av flera kommuner, förfrågan från 

Växjö kommun att delta i en gemensam upphandling av nytt personal- och 

ekonomisystem. Flertalet av de tillfrågade, däribland Ljungby, tackade ja till att 

delta i etapp ett som gäller att sammanställa en kravspecifikation inför 

upphandlingen. Samtliga kommuner ska nu lämna besked till Växjö kommun 

om man vill delta i upphandlingen av systemen. Målet med en gemensam 

upphandling med andra kommuner är att minska kostnader för dels ekonomi- 

och personalsystem och att minska resursåtgången för att ta fram en 

kravspecifikation. 

 

Ljungby kommuns ekonomichef och personalchef deltar i styrgrupperna för 

detta projekt. Kommunledningsförvaltningen skriver den 22 maj 2013 att 

Ljungby kommun inom något år måste upphandla nytt personalsystem. 

 

Beredning 

Personalutskottet föreslår den 3 juni 2013 kommunstyrelsen att besluta att 

Ljungby kommun deltar i den gemensamma upphandlingen av personalsystem 

och ekonomisystem i länet.  

 

Personalutskottet föreslår kommunstyrelsen att inför kommande budgetarbete 

2015 och 2016 avsätter resurser för implementering av nytt ekonomisystem och 

personalsystem. 

 

Yrkanden 

Pia Johansson (S) yrkar att Ljungby kommun ska delta i upphandling av 

ekonomisystem men inte personalsystem.  

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att Ljungby kommun ska 

delta i den gemensamma upphandlingen av personalsystem och ekonomisystem 

enligt personalutskottets förslag eller om kommunen enbart ska upphandla ett 

ekonomisystem enligt Pia Johanssons (S) yrkande. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt personalutskottets förslag. 
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Ks § 119.  KS2012/0549 210   

 

Inrätta ett skönhetsråd för byggnads- och stadsplaneärenden 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svarar medborgaren att miljö- och 

byggnämnden har en stadsarkitekt med den kompetens som krävs för sitt 

utövande i till exempel byggfrågor. För övrigt finns kompetens för 

stadsbyggnadsfrågor inom kommunen. 

 

Detaljplaner skickas på remiss till bland andra länsstyrelsen, Smålands Museum 

och kultur- och fritidsförvaltningen för att beslutsunderlagen ska bli så bra som 

möjligt och för att ge möjlighet till insyn och påverkan. Smålands Museum får 

yttra sig över bygglovfrågor som berör kulturhistoriskt värdefull bebyggelse. 

Sammanfattningsvis görs bedömningen att det inte är nödvändigt med ett 

särskilt skönhetsråd. 

 

Ärendet 
Ett medborgarförslag om att inrätta ett skönhetsråd för byggnads- och 

stadsplaneärenden inkom till kommunen i december 2012. Rådet föreslås bestå 

av personer som arbetar med, eller har erfarenhet av arkitektur, konst, design 

och liknande. Rådet ska ta tillvara de mjuka värden som är svåra att mäta och på 

så sätt skulle debatten som stadens utformning kunna vidgas. Rådet föreslås vara 

en remissinstans i byggnads- och stadsplaneärenden.  

 

Plankontoret skriver den 9 april 2013 att förslag liknande detta 

medborgarförslag tidigare inkommit till kommunen. Beslut togs då att det inte är 

nödvändigt med ett särskilt skönhetsråd. Samma bedömning görs nu med 

följande motivering. Miljö- och byggnämnden har en stadsarkitekt med den 

kompetens som krävs för sitt utövande i till exempel byggfrågor. För övrigt 

finns kompetens för stadsbyggnadsfrågor inom kommunen.  

 

Detaljplaner skickas på remiss till bland andra länsstyrelsen, Smålands Museum 

och kultur- och fritidsförvaltningen för att beslutsunderlagen ska bli så bra som 

möjligt och för att ge möjlighet till insyn och påverkan. Smålands Museum får 

yttra sig över bygglovfrågor som berör kulturhistoriskt värdefull bebyggelse. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen tackar för 

förslaget och svarar medborgaren att miljö- och byggnämnden har en 

stadsarkitekt med den kompetens som krävs för sitt utövande i till exempel 

byggfrågor. För övrigt finns kompetens för stadsbyggnadsfrågor inom 

kommunen. 

 



LJUNGBY KOMMUN Sammanträdesprotokoll 26(37) 

Kommunstyrelsen 
 

2013-06-04 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

Detaljplaner skickas på remiss till bland andra länsstyrelsen, Smålands Museum 

och kultur- och fritidsförvaltningen för att beslutsunderlagen ska bli så bra som 

möjligt och för att ge möjlighet till insyn och påverkan. Smålands Museum får 

yttra sig över bygglovfrågor som berör kulturhistoriskt värdefull bebyggelse. 

Sammanfattningsvis görs bedömningen att det inte är nödvändigt med ett 

särskilt skönhetsråd. 

 

Yrkanden 

Kerstin Wirehn (V) och Kjell Jormfeldt (MP) yrkar bifall till 

medborgarförslaget. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att svara på 

medborgarförslaget enligt tekniska utskottets förslag eller om kommunstyrelsen 

bifaller medborgarförslaget enligt Wiréhns (V) med flera yrkande. Ordföranden 

finner att kommunstyrelsen beslutar att svara på medborgarförslaget enligt 

tekniska utskottets förslag 

 

 

Reservation 

Kjell Jormfeldt (MP) reserverar sig mot beslutet.
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Ks § 120.  KS2012/0550 210   

 

Flytta Sven Ljungbergs plats 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svarar att i detaljplanen för 

järnvägsområdet planeras ett trafiktorg mellan Stora Torg och Salutorget. 

Diskussion har förts i samband med centrumarbetet att Sven Ljungbergs plats kan 

flyttas dit och utgöra en del av trafiktorget. Exakt var platsen ska ligga avgörs i 

samråd med representant för Ljungbergmuséet. 

 

Ärendet 
Flytta Sven Ljungbergs Plats från posthörnan till grönområdet mittemot Tellus-

huset föreslår en kommuninvånare i december 2012. Sven Ljungberg var en av 

dem som kämpade för att bevara det rivningshotade Tellus-huset och att placera 

platsen här skulle bli en fin symbolhandling till 100-årsjubileet 2013. Dessutom 

anser förslagsställaren att detta skulle möjliggöra ett öppnande av Storgatan i sin 

fulla längd. 

 

Plankontoret skriver den 9 april 2013 att i detaljplanen för järnvägsområdet 

planeras ett trafiktorg mellan Stora Torg och Salutorget. Diskussion har förts i 

samband med centrumarbetet att Sven Ljungbergs plats kan flyttas dit och utgöra 

en del av trafiktorget. Exakt var platsen ska ligga avgörs i samråd med representant 

för Ljungbergmuseet. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen tackar för 

förslaget och svarar att i detaljplanen för järnvägsområdet planeras ett trafiktorg 

mellan Stora Torg och Salutorget. Diskussion har förts i samband med 

centrumarbetet att Sven Ljungbergs plats kan flyttas dit och utgöra en del av 

trafiktorget. Exakt var platsen ska ligga avgörs i samråd med representant för 

Ljungbergmuséet. 

 

Yrkanden 

Kjell Jormfeldt (MP) och Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till medborgarförslaget. 

  

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att svara medborgaren enligt 

tekniska utskottets förslag eller bifalla medborgarförslaget enligt Jormfeldts (MP) 

med flera yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att svara på 

medborgarförslaget enligt tekniska utskottets förslag. 

 

Reservation 

Kjell Jormfeldt (MP) reserverar sig mot beslutet. 
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Ks § 121.  KS2012/0551 210   

 

Öppna Storgatan från kyrkan till elverksbron 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svarar förslagsställaren att 

centrumplanen har legat till grund för förändringar både när det gäller bebyggelse 

och trafikföring i innerstaden. Dessutom har en ny detaljplan nyligen vunnit laga 

kraft som innebär att infarten till Sven Ljungbergs plats stängs för att trafikmiljön 

ska bli bättre för de boende i kvarteret Betlehem. Därför är det inte aktuellt att 

öppna Storgatan österut. 

 

Ärendet 
I ett medborgarförslag som inkom till kommunen i december 2013 föreslås att 

Storgatan ska öppnas i sin fulla längd från Kyrkan i väster till Elverksbron i öster. 

Det skulle ta bort den A- och B-lagskänsla som avstängningen har skapat och 

förstärka stadskaraktären. 

 

Plankontoret skriver den 9 april 2013 att centrumplanen har legat till grund för 

förändringar både när det gäller bebyggelse och trafikföring i innerstaden. 

Dessutom har en ny detaljplan nyligen vunnit laga kraft som innebär att infarten till 

Sven Ljungbergs plats stängs för att trafikmiljön ska bli bättre för de boende i 

kvarteret Betlehem. Därför är det inte aktuellt att öppna Storgatan österut. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen tackar för 

förslaget och svarar förslagsställaren att centrumplanen har legat till grund för 

förändringar både när det gäller bebyggelse och trafikföring i innerstaden. 

Dessutom har en ny detaljplan nyligen vunnit laga kraft som innebär att infarten till 

Sven Ljungbergs stängs för att trafikmiljön ska bli bättre för de boende i kvarteret 

Betlehem. Därför är det inte aktuellt att öppna Storgatan österut. 
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Ks § 122.  KS2012/0552 210   

 

Stäng blivande lokalgatan Stationsgatan vid stationshuset 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svarar att centrumplanen som antagits 

av kommunfullmäktige redovisar hur centrum ska utvecklas. I den finns inga 

förslag på att göra förändringar enligt förslaget ovan. En ny detaljplan för 

järnvägsområdet har också antagits nyligen av kommunfullmäktige. I 

detaljplanen har Stationsgatan förändrats till en allégata och ska planteras med 

ytterligare träd på båda sidor.  

 

Ärendet 
I december 2012 inkom till kommunen ett medborgarförslag om att stänga 

blivande lokalgatan Stationsgatan vid stationshuset och leda över till Olofsgatan. 

På så sätt skapas användbara ytor för bl.a. parkering vid ett planerat ev. 

konserthus och västra och östra Olofsgatan knyts samman. Det möjliggör också 

ett ev. återskapande av den gata som följde sparbanksmuren. 

 

Plankontoret skriver den 9 april 2013 att centrumplanen som antagits av 

kommunfullmäktige redovisar hur centrum ska utvecklas. I den finns inga 

förslag på att göra förändringar enligt förslaget ovan. En ny detaljplan för 

järnvägsområdet har också antagits nyligen av kommunfullmäktige. I 

detaljplanen har Stationsgatan förändrats till en allégata och ska planteras med 

ytterligare träd på båda sidor.  

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 att kommunstyrelsen tackar för 

förslaget och svarar att centrumplanen som antagits av kommunfullmäktige 

redovisar hur centrum ska utvecklas. I den finns inga förslag på att göra 

förändringar enligt förslaget ovan. En ny detaljplan för järnvägsområdet har 

också antagits nyligen av kommunfullmäktige. I detaljplanen har Stationsgatan 

förändrats till en allégata och ska planteras med ytterligare träd på båda sidor.  

 

Yrkanden 

Kjell Jormfeldt (MP) yrkar bifall till tekniska utskottets förslag. 
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Ks § 123.  KS2012/0440 312   

 

Anlägg en gång- och cykelväg på Replösabron och sänk 
hastigheten på delar av Norrleden 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svara medborgaren att en gång- och 

cykelväg vid Replösabron inte finns med bland de planerade projekten som 

avser göras. Hastighetsbegränsningen på Norrleden kommer inte att ändras 

enligt önskemålet eftersom det är Ljungbys ringled, som är avsedd för 

genomfartstrafik för bilar och lastbilar.   

 

Ärendet 
En medborgare skriver i oktober 2012 att Norrleden används frekvent av 

motionärer, cyklister och andra som vill förflytta sig mellan Replösa och 

centrum, Kronoskogen, Ljungbyporten eller andra delar av stan. Vidare skriver 

medborgaren att det på Replösabron kör tunga fordon i hög fart och att det är 

vanligt med bilister som inte håller den tillåtna hastigheten på 70 km/h. Därför 

föreslår medborgaren att det ska anläggas en gång- och cykelväg på 

Replösabron där Norrleden går över ån Lagan samt att den tillåtna hastigheten 

ska sänkas från 70 km/h till 50 km/h över bron och vid korsningen mellan 

Sickingevägen och Norrleden. 

 

Tekniska förvaltningen skriver den 6 maj 2013 att förvaltningen inte anser att 

det är lämpligt att gå eller cykla på Replösabron. Det finns andra vägar över ån 

Lagan som är avsedda för detta, exempelvis Ågårdsbron eller Järnvägsbron. Det 

är inte möjligt att anlägga en gång- och cykelväg på den befintliga Replösabron. 

Att bygga en ny bro för gång- och cykeltrafik skulle kräva en mycket stor 

investering. 

 

Hastighetsbegränsningen på Norrleden bör inte sänkas från 70 km/h då 

Norrleden är en del av Ljungbys ringled som är avsedd för genomfartstrafik för 

bilar och lastbilar. Genomfartsleden har som syfte att minska biltrafiken på 

lokalgator och i centrum.  

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 kommunstyrelsen att tacka för 

förslaget och svara medborgaren att en gång- och cykelväg vid Replösabron inte 

finns med bland de planerade projekten som avser göras. 

Hastighetsbegränsningen på Norrleden kommer inte att ändras enligt önskemålet 

eftersom det är Ljungbys ringled, som är avsedd för genomfartstrafik för bilar 

och lastbilar.   
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Ks § 124.  KS2012/0485 312   

 

Öka trafiksäkerheten runt Karl-Oskarskolan genom 
hastighetssänkning och cykelväg på Norrleden 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svara förslagsställaren att en gång- 

och cykelväg mellan Sunnerborondellen och räddningstjänsten i dagsläget inte 

finns med bland de planerade projekten. Hastighetsbegränsningen på Norrleden 

kommer inte att ändras enligt önskemålet eftersom det är Ljungbys ringled, som 

är avsedd för genomfartstrafik för bilar och lastbilar. 

 

Ärendet 
En medborgare skriver i november 2012 att hastigheten på Norrleden förbi Karl-

Oskarskolan är 70 km/h och bör omedelbart sänkas. På flera andra ställen på 

leden är det 50 km/h och förslagsställaren anser att det så också bör vara förbi en 

skola. Medborgaren skriver också att då eleverna på Karl-Oskarskolan bedriver 

sina idrottslektioner i räddningstjänsten lokaler bör vägen dit bli säkrare. Från 

rondellen till räddningstjänsten finns plats att avskärma en bit till cykelväg och 

detta bör ju gynna även personalen som cyklar dit. 

 

Tekniska förvaltningen skriver den 6 maj 2013 att förvaltningen inte anser att 

hastigheten på Norrleden bör sänkas från 70 km/h, då Norrleden är en del av 

Ljungbys ringled som är avsedd för genomfartstrafik för bilar och lastbilar. 

Genomfartsleden har som syfte att minska biltrafiken på lokalgator och i 

centrum. Vidare anser tekniska förvaltningen att fotgängare och cyklist inte ska 

passera över Norrleden på andra platser än på de två befintliga planskilda 

passagerna. Dessa passager ska användas eftersom det inte är säkert för 

fotgängare och cyklister att vistas på ringledens vägområde. 

 

Tekniska förvaltningen har tidigare svarat på liknande medborgarförslag om att 

anlägga en cykelväg från Sunnerborondellen till räddningstjänsten och då 

hänvisat Karl-Oskarskolan att hyra Hammarhallen eller Truckhallen för 

idrottslektioner, då förvaltningen bedömer att dessa lokaler är mer lämpliga för 

verksamheten än räddningstjänstens. Vidare bedömer förvaltningen att det är 

förenat med risker att förlägga skolverksamhet till räddningstjänsten med tanke 

på de situationer som kan uppstå i samband med bland annat utryckning.  

 

Beredning 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svara förslagsställaren att en gång- 

och cykelväg mellan Sunnerborondellen och räddningstjänsten i dagsläget inte 

finns med bland de planerade projekten. Hastighetsbegränsningen på Norrleden 

kommer inte att ändras enligt önskemålet eftersom det är Ljungbys ringled, som 

är avsedd för genomfartstrafik för bilar och lastbilar. 
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Ks § 125.  KS2013/0094 312   

 

Cykelväg mellan Lagan och Ljungby 
Svar på medborgarförslag 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen tackar för förslaget och svara förslagsställaren att tekniska 

utskottet tog den16 april 2013 beslut om att ge tekniska förvaltningen i uppdrag 

att ta fram ett program för banvallen mellan Ljungby och länsgränsen mot 

Jönköping. Programmet ska innehålla mer detaljerad information om kostnader 

för att anlägga cykelväg dels mellan Ljungby och Lagan, dels mellan Lagan och 

länsgränsen mot Jönköping. 

 

Ärendet 
En medborgare föreslår i februari 2013 att kommunen ska göra en cykel- och 

gångväg mellan Lagan och Ljungby. Som cyklist eller fotgängare mellan Lagan 

och Ljungby känner man sig väldigt utsatt, vägen är inte särskilt bred och det är 

hård trafikintensitet. 

 

Medborgaren skriver att det redan finns de som cykelpendlar mellan Lagan och 

Ljungby och medborgaren vet att det skulle vara fler som skulle välja att cykla 

om det hade funnits en gång- och cykelväg. 

 

Tekniska utskottet tog den16 april 2013 beslut om att ge tekniska förvaltningen i 

uppdrag att ta fram ett program för banvallen mellan Ljungby och länsgränsen 

mot Jönköping. Programmet ska innehålla mer detaljerad information om 

kostnader för att anlägga cykelväg dels mellan Ljungby och Lagan, dels mellan 

Lagan och länsgränsen mot Jönköping. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 21 maj 2013 kommunstyrelsen att tacka för 

förslaget och svara förslagsställaren att tekniska utskottet tog den16 april 2013 

beslut om att ge tekniska förvaltningen i uppdrag att ta fram ett program för 

banvallen mellan Ljungby och länsgränsen mot Jönköping. Programmet ska 

innehålla mer detaljerad information om kostnader för att anlägga cykelväg dels 

mellan Ljungby och Lagan, dels mellan Lagan och länsgränsen mot Jönköping. 
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Ks § 126.      

 

Indelning av valkretsar 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att valkretsarna inte 

ska förändras inför valen 2014. 

 

Ärendet 
Valmyndigheten informerar kommunerna om att den 31 oktober 2013 är sista 

dag för kommunfullmäktige att besluta om ändrad indelning av valkretsar inför 

valen 2014. 

 

Kommunfullmäktige i Ljungby beslutade år 2008 om ändring av valdistrikten så 

att antalet röstberättigade i varje distrikt ökade och antalet distrikt minskade. 

 

Beredning 

Valnämnden föreslår den 16 maj 2013 att kommunfullmäktige beslutar att 

valkretsarna inte ska förändras inför valen 2014. 
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Ks § 127.      

 

Uppföljning 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Ärendet 
1. Ekonomisk uppföljning. 
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Ks § 128.      

 

Information 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen.  

 

Ärendet 
1. Bildande av naturreservat i Kronoskogen. 

 

2. Kommunstyrelsen informerar. 

 

3. Nytt om näringsliv. 

 

4. Regionförbundet Södra Småland. 
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Ks § 129.      

 

Redovisning av delegationsbeslut 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av delegationsbeslut. 

 

Ärendet 
1. Protokoll från tekniska utskottet 21 maj 2013. 

 

2. Protokoll från personalutskottet 3 juni 2013, §§ 15-20. 

 

3. Tekniska förvaltningen redovisar delegationsbeslut angående 

markärenden med mera som fattats av tekniska förvaltningen under mars 

och april 2013 med stöd av kommunstyrelsens delegationsordning. 
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Ks § 130.      

 

Meddelanden 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Ärendet 
1. Verksamhetsberättelse 2012 för Regionteatern Blekinge Kronoberg. 

 

2. Protokoll från Ljungbybostäders styrelsemöte den 18 mars 2013. 

 

3. Protokoll från Ljungbybostäders styrelsemöte den 6 maj 2013. 

 

4. Protokoll från Ljungby Energis styrelsemöte den 6 maj 2013. 

 

5. Protokoll från Ljungby Energinäts styrelsemöte den 6 maj 2013. 

 

6. Pressmeddelande från SKL 2013-04-24. 

 

7. Kungörelse om miljöskydd från Länsstyrelsen i Hallands län. 

 

Miljöprövningsdelegationen vid Länsstyrelsen i Hallands län har 

meddelat Arise Windpower AB tillstånd enligt miljöbalken för en 

vindkraftspark på fastigheterna Äskilt 1:3, Tofthult 1:2, Sännö 1:3 m fl i 

Halmstad, Hylte och Ljungby kommun. 

 

8. Förvaltningsrätten avvisar Tryggve Svenssons överklagande om 

kommunfullmäktiges beslut att anta detaljplan för del av Ljungby 7:184 

med flera, järnvägsområdet. Förvaltningsrätten skriver att fullmäktiges 

beslut att anta detaljplan får överklagas hos länsstyrelsen. 


